
ACTA PLE NUM.  10/94 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 27 D'OCTUBRE DE 1994. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint  hores del 
dia vint-i-set d'octubre de  mil  nou-cents noranta-quatre, es reuneixen a la 
Sala de Sessions d'aquest Ajuntament,  prèvia  convocatòria  en  regla,  els  
membres integrants  de  l'Ajuntament  Ple  que  a  continuació   es relacionen,  
en  sessió ordinària i  primera  convocatòria, sota la Presidència del senyor 
Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibáñez Vives 



Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Carles Navales i Turmos 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sr.  Antonio Recort i García 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sra. Ana Rosa Sevillano Palma 
Sr.  Josep Carles Vallejo Calderón 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusa la seva absència 
 
Sr.  Joan Antoni García Díaz 
 
 
No hi assisteixen 
 
Sr.  Jordi Cuesta i Grande 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Iolanda Piedra i Mañes 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'Ordre del dia i que són els següents: 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Lectura  i  aprovació de  l'acta  núm.   9/94, corresponent  
a la sessió ordinària del dia 29 de  setembre d'enguany. 
 
 En primer lloc pren la paraula el President-Delegat de  la Comissió 



Informativa de l'Area de Règim  Interior  i Governació, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per a manifestar que  les intervencions i votació que aparèixen en  el  
punt núm. 5 de l'acta, corresponen al punto núm. 6. 
 
 
 Després  d'això l'acta número 9/94, corresponent  a la  sessió  
ordinària del dia 29 de setembre  de  1994,  és aprovada   per   unanimitat,  
amb   l'esmena   anteriorment exposada. 
 
 
 
 
 2.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els acords  de  la  
Comissió de Govern  que  a  continuació  es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  acords  adoptats  per la Comissió 
de  Govern,  com  a conseqüència  de  la  seva urgència, en  les  sessions  que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 21 de setembre de 1994 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA  
 
 
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  Conveni  de col.laboració   
entre   la   Diputació   de   Barcelona   i l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, 
per a la realització del programa de Seguretat Alimentària. 
 
 
 "Atès que l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat  ha sol.licitat  a  la  
Diputació de  Barcelona  una  subvenció econòmica i la seva col.laboració per 
a poder realitzar  el programa  de  Seguretat Alimentària que  té  l'objectiu  de 
millorar la quantitat dels aliments elaborats i  manipulats del    nostre   
municipi,   especialment    en    l'aspecte higiènico-sanitari. 
 
 Atès que tant la Llei 7/85 de 2 d'abril  Reguladora de  les  Bases de 
Règim Local, la Llei General  de  Sanitat 14/1986  de  25 d'abril i la Llei 
15/1990 de  9  de  juliol d'Ordenació Sanitària a Catalunya, atorguen 
competències en matèria sanitària als Ajuntaments. 
 
 Atès  que  les  competències  de  la  Diputació  de Barcelona,  en 
virtut dels articles 36 de la Llei de  Bases de Règim Local i 88 de la Llei 



Municipal i de Règim Local a Catalunya, Llei 8/87 de 15 d'abril, inclouen la  
cooperació i assistència als municipis per a la prestació dels serveis que li són 
propis, com és el control d'aliments i begudes. 
 
 Atès  que d'acord amb aquestes  consideracions,  la Diputació  de  
Barcelona  i  l'Ajuntament  de  Cornellà  de Llobregat   estan   interessats  en   
col.laborar   en   el desenvolupament  de  l'esmentat  programa  sobre  
seguretat alimentària formalitzant un conveni de col.laboració. 
 
 Per tot això, aquesta Regidora Delegada de  Sanitat i  Serveis  
Socials  proposa a la  Comissió  de  Govern  de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració   
entre   la   Diputació   de   Barcelona   i l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat 
per a la  realització del programa de Seguretat Alimentària que té l'objectiu  de 
millorar  la qualitat dels aliments elaborats i  manipulats del  nostre  
municipi, el text del qual s'acompanya  com  a annex al present acord. 
 
 Segon.- Aprovar la Minuta de Conveni que figura com  a annex al 
present acord. 
 
 Tercer.-  Facultar  el senyor Alcalde,  Il.lm.  Sr. José Montilla 
Aguilera, per a la signatura de tots  aquells documents que siguin necessaris 
per a la formalització  del present acord. 
 
 Quart.- Donar compte del present acord a la propera sessió  de Ple 
que se celebri als efectes previstos  en  el dispositiu  segon del punt 14 de 
l'acord plenari de  25  de setembre de 1991." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
         
 
 MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  Conveni  de col.laboració 
entre l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i la  Coordinadora  de  
Asociaciones  y  Patronatos  de   los Disminuidos  del Baix Llobregat, referent 
a la protecció  i assistència dels disminuïts psíquics. 
 
 



 "Vista   la   documentació   presentada   per    la Coordinadora   de   
Asociaciones  y   Patronatos   de   los Disminuidos del Baix Llobregat. 
 
 I   per   tal  de  regularitzar  la  forma   i   els compromisos mutuus 
que adquireixen l'Ajuntament de Cornellà i    l'esmentada   entitat,  dins   d'un   
marc   establert, mitjançant la concertació. 
 
 En   virtut   d'aquestes   consideracions    aquesta  Alcaldia  
proposa  a la Comissió de Govern  l'adopció  dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració   
entre   l'Ajuntament  de  Cornellà   i   la Coordinadora   de   Asociaciones   y   
Patronatos   de   los Disminuidos del Baix Llobregat. 
 
 Segon.- Aprovar la Minuta de Conveni que figura  en el seu text. 
 
 Tercer.-  Facultar el Sr. Alcalde, Il.lm. Sr.  José Montilla  Aguilera,  
per  a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització  del present acord. 
 
 Quart.-  Donar  compte  del present  acord  al  Ple municipal  per a 
la seva ratificació, en la primera  sessió que celebri." 
 
 Tot  seguit  se  sotmet  a  votació  l'acord  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 Sessió celebrada el dia 5 d'octubre de 1994. 
 
 PROPOSTES DE L'AREA DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 
 
 -   Modificació   de   l'objecte   del    contracte d'assegurances   sobre   
els  béns  i   persones   d'aquest Ajuntament,  adjudicat  a  WINTERTHUR,  
SOCIEDAD  SUIZA  DE SEGUROS. 
 
 
 "El  Decret  de l'Alcaldia núm. 324 de data  29  de gener  de 1991, 
ratificat en sessió plenària  celebrada  el 30-1-91,  va  acordar l'adjudicació del  
contracte  de  les assegurances  sobre béns i persones d'aquest  Ajuntament  a 
WINTERTHUR,  SOCIEDAD SUIZA DE SEGUROS, en  les  condicions 
aprovades l'1 d'Octubre de 1990, entre les quals figura  la de  poder-se  
modificar  el  contracte  a  conseqüència  de l'incorporació o baixa al mateix 



d'edificis municipals. 
 
 Havent  finalitzat  les  obres  de  construcció  de l'edifici  de  
l'Auditori  del  Centre  de  Servei  a   les Empreses,  havent-se produït la 
incorporació  al  Patrimoni Municipal  i  la seva adscripció a  la  societat  
municipal PRECSA  en  virtut d'acord plenari de data 26  de  maig  de 1994, 
és necessari procedir a l'ampliació de l'objecte  del contracte  d'assegurances  
amb l'inclusió de  la  cobertura multi-risc del continent de l'esmentat edifici. 
 
 Vist  el  Plec  de  Condicions  del  contracte   en especial el seu 
article 7, vistos els articles 264 i 265 de la  Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, així  com els  informes de la Secretària i la  Intervenció  Municipal 
emesos al respecte. 
 
 Atès que l'adopció del present acord és competència d'aquesta 
Comissió de Govern, en virtut de les  delegacions acordades   per  aquest  
Ajuntament,  en  sessió   plenària celebrada  el  dia 30 de juliol de 1991, el  
Ponent  de  la Comissió  de Règim Interior i Governació proposa  l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-   Modificar   l'objecte   del    contracte d'assegurances   
sobre   els  béns  i   persones   d'aquest Ajuntament,  adjudicat  a 
"WINTERTHUR,  SOCIEDAD  SUIZA  DE SEGUROS",   el   29-1-91,   ampliant   
la   cobertura    de l'assegurança  multirisc  sobre  el  continent   d'edificis 
municipals,  a la de l'edifici "AUDITORI" situat  a  l'illa delimitada  pels carrers 
Albert Einstein, Tirso de  Molina, Avinguda  de  la  Fama i Avinguda del  
Maresme,  havent  de sortir  efectes  la  cobertura a partir  de  l'u  d'octubre 
d'enguany  i  representant l'ampliació, a  comptar  des  de aquesta  darrera 
data i fins el 31 de desembre, un cost  de 228.027.- pessetes. 
 
 Segon.- Notificar, als efectes oportuns, el present acord  a  la  
societat  municipal  Promoció  Econòmica   de Cornellà, S.A. "PRECSA" com a 
conseqüència de  l'adscripció de l'ús a favor de la dita societat de l'esmentat  
edifici, la  qual  fou  acordada en  sessió  plenària  celebrada  el 26-5-94. 
 
 Tercer.-  Donar  compte  del present  acord  en  la  propera sessió 
plenària que celebri l'Ajuntament." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 



 -  Aprovació  de  l'esborrany  del  Conveni   entre l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i la Coordinadora  de Industriales  Feriantes de 
l'Hospitalet, Esplugues  i  Baix Llobregat, referent a la celebració de les festes 
del barri Sant  Ildefons  que  tindrà lloc els dies  8,9,10,11  i  12 d'octubre. 
 
 
 "Vist   l'esborrany   del  conveni   entre   aquest Ajuntament  i la 
Coordinadora de Industriales Feriantes  de l'Hospitalet,  Esplugues i Baix 
Llobregat, regulador de  la Festa  Major d'aquesta ciutat que es celebrarà els  
propers dies 8, 9, 10, 11 i 12 d'octubre. 
 
 
 Atès  que per aconseguir un millor  funcionament  i organització de 
la instal.lació i explotació d'atraccions a l'espai  d'ús públic de la localitat, es 
fa  convenient  la firma d'un conveni regulador de la mateixa. 
 
 Atès que la Comissió de Govern d'aquest  Ajuntament el  dia  7  de 
setembre d'enguany  va  aportar  la  petició formulada  per la Coordinadora 
esmentada, per establir  amb aquest  Ajuntament  un  conveni per l'ocupació  
de  la  via pública amb la instal.lació i l'explotació d'atraccions. 
 
 Atès que el Ple Municipal en data 25 de setembre de 1991,  va 
acordar delegar en la Comissió de Govern la  seva competència   sobre   la   
subscripció   de   convenis   de col.laboració  sempre que del seu contingut no  
resulti  un compromís econòmic a càrrec de la Corporació. 
 
 Atès  el que disposa l'article 51 de la Llei  8/87, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya,  en relació  a  l'article  21 de la Llei 
7/85,  de  2  d'abril, reguladora de les Bases de Règim Local. 
 
 Per tot això, el Tinent d'Alcalde de Règim Interior i  Governació,  fent 
ús de les atribucions  conferides  pel decret de l'Alcaldia núm. 1.999/91 de 19 
de juny, proposa a la Comissió de Govern, l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar  l'esborrany  del  conveni  entre l'Ajuntament  de 
Cornellà de Llobregat i a la  Coordinadora de Industriales Feriantes de 
l'Hospitalet, Esplugues y Baix Llobregat,  regulador  de  la  instal.lació  i   
explotació d'atraccions,  al solar denominat "Lamaro", a  l'esplai  no afectat  
per les obres que actualment es realitzen,  situat entre les avingudes de Sant 
Ildefons i de Salvador Allende, amb motiu de la celebració de les festes del 
barri de  Sant Ildefons,  que  tindrà  lloc els dies 8, 9,  10,  11  i  12 d'octubre. 
 
 Segon.- Facultar al senyor Alcalde, Don José Montilla Aguilera, per 



a la signatura del conveni esmentat. 
 
 Tercer.-  Donar  compte del present  acord  al  Ple Municipal en la 
primera sessió que se celebri, als  efectes previstos  en  el  dispositiu segon  
del  punt  catorze  de l'acord plenari de 25 de setembre de 1991." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         

MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 -  Modificació  de  l'acord  adoptat  pel  Ple   de l'Ajuntament,  en el 
sentit de substituir en el Consell  de l'Institut  Municipal d'Educació, al 
Regidor senyor  Miquel Martí  i Solé, per la Regidora senyora Ana  Rosa  
Sevillano Palma. 
 
 
 "El Ple d'aquest Ajuntament, en sessió celebrada el dia  20  de juny 
de 1991, a la vista del  resultat  de  les Eleccions  Locals  convocades, va 
procedir  al  nomenament, entre  altres, dels vocals del Consell  
d'Administració  de l'Institut Municipal d'Educació (IME). 
 
 Atès   que  el  Grup  Municipal  d'Iniciativa   per Catalunya   ha  
elevat  a  aquesta  Alcaldia  proposta   de substitució del Regidor senyor 
Miquel Martí i Solé, a favor de  la  nova  Regidora senyora Ana  Rosa  Sevillano  
Palma, davant  la renúncia al càrrec feta pel senyor Martí i  Solé per motius 
estrictament personals. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, a proposta del  Grup Municipal 
d'Iniciativa per Catalunya, proposa a la Comissió de Govern de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Modificar  l'acord  adoptat  pel  Ple  de l'Ajuntament en 
sessió celebrada el dia 20 de juny de 1991, en  el  sentit de substituir en el  
Consell  de  l'Institut Municipal d'Educació (IME) al Regidor senyor Miquel 
Martí i Solé, per la Regidora senyora Ana Rosa Sevillano Palma. 
 
 
 Segon.- Comunicar el present acord a la  Vicepresidència, a la 
Directora de l'Institut i al Secretari Delegat de l'Institut esmentat, així com als 
Regidors afectats, pel seu coneixement i efectes. 



 
 Tercer.-  Donar  compte  del present  acord  en  la pròxima  sessió  
plenària  que se celebri, per  a  la  seva ratificació." 
 
 
 Tot  seguit  se  sotmet a  votació  l'acord,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents.  
 
 
 
 
 3.-   Donar compte i, si és el cas,  ratificar  els decrets  i 
resolucions de l'Alcaldia que a  continuació  es relacionen. 
 
 
 Per  la Secretària de la Corporació i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia,  com  a conseqüència  de  la seva urgència, el  text  literal  dels 
quals és el següent: 
 
 
 - Decret núm. 3.743/94 de data 9 de setembre.  
 
 "Vista  la  necessitat de proveir amb  el  personal laboral  no  
permanent  i amb  caràcter  d'urgència  quatre places  de professor de 
l'Escolar Municipal de  Música,  en funció de les renúncies de determinat 
personal i la creació de dues noves especialitats pel curs escolar 93-94. 
 
 Atesa  la  proposta de selecció presentada  per  la Direcció  de  
l'Escola  i l'informe  emés  a  l'efecte  pel Departament de Personal. 
 
 Atès, el que preveu l'article 94 i concordants  del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Aquesta Alcaldia-Presidència, fent ús de les  atribucions que li 
confereix l'article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

H A   R E S O L T 
 
 Primer.-  Aprovar  la convocatòria que  figura  com document  
annex  al  present  acord  i  s'aprova  de  forma simultània  per  la  provisió 
temporal de  les  places  per l'Escola   Municipal   de  Música  que  més   
endavant   es relacionen, que es regirà per les Bases Generals  aprovades pel  
Ple  Municipal per la provisió de  places  en  aquesta Corporació i les 
específicas que s'indiquen en la mateixa: 



 
 
 
PLACES   ESPECIALITAT                      DEDICACIO         TIPO DE RELACIO 
                                                SETMANAL 
 
 
Professor de Viola                     10 hores          Servei determinat  
                                                             Curs 93-94 
 
Professor de Llenguatge 
Musical i Música de Cambra            12 hores          Interinitat per  
                                                             cobrir plaça vacant  
          de fix-discontinuu. 
 
Professor de Violoncel                 21 hores          Interinitat per 
                                                             cobrir plaça vacant 
                                                             de fix-discontinuu. 
 
Professor de Cant Coral- 
Recuperació veu                         8 hores            Interinitat per 
                                                             cobrir plaça vacant  
                                                             de fix-discontinuu. 
 
 
 Segon.-  Donar compte de la present resolució a  la Comissió  de 
Govern i Ple Municipal, en la  primera  sessió que celebrin." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 Decret núm. 4.056/94 de data 4 d'octubre. 
 
 
 "Aquesta Alcaldia, mitjançant Decret núm.  2076/91, de 2 de juliol, 
i a la vista de les propostes elevades pels diferents Grups Polítics amb 
responsabilitat municipal,  va procedir al nomenament dels diferents membres 
integrants de les Comissions Informatives de caràcter permanent  d'aquest 
Ajuntament,   establertes,  prèviament,  mitjançant   acord plenari  adoptat en 
sessió extraordinària celebrada el  dia 20 de juny de 1991. 
 
 Atès   que  el  Grup  Municipal   d'Iniciativa   per  Catalunya   ha  
elevat  a  aquesta  Alcaldia  proposta   de substitució  del Regidor senyor 



Miquel Martí i Solé  en  la Comissió  Informativa  de Serveis a la Persona,  
davant  la renúncia al càrrec per motius estrictament personals. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, a proposta del  Grup Municipal 
d'Iniciativa per Catalunya,  
 

H A   R E S O L T 
 
 Primer.-   Modificar  el  Decret  núm.   2076/1991,  dictat  per  
aquesta  Alcaldia el dia 2 de  juliol,  en  el sentit de substituir en la Comissió 
Informativa  de Serveis a  la Persona, al Regidor, senyor Miquel Martí i Solé,  
per la Regidora, senyora Ana Rosa Sevillano Palma, amb  efectes del dia 
d'avui. 
 
 Segon.-  Comunicar el present acord a  la  Regidora nomenada,  
així  com al President i  Secretari  delegat  de l'esmentada  Comissió  
Informativa, pel seu  coneixement  i efectes.  
 
 Tercer.-  Donar  compte del present  Decret  en  la propera sessió 
plenària que se celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 Decret núm. 4.127/94 de data 6 d'octubre. 
 
 
 "Vist  l'escrit d'al.legacions formulat per  TRONIC MACIA,  
SOCIEDAD  ANONIMA, adjudicatària del  contracte  de servei  de  vigilància al 
Parc de Can  Mercader  i  Mercats Municipals,  en  el tràmit d'audiència 
atorgat  a  la  dita empresa per la Resolució de l'Alcaldia número 3748/94 de 
12 de  setembre,  la qual va resoldre, de conformitat  amb  el prescrit   pels   
articles  92  i  93  del   Reglament   de Contractació   de  les  Corporacions  
Locals  i  atesa   la prestació incorrecta del servei per mancances dels sistemes 
de  comunicació des de el dia 23 de juliol fins al  dia  12 d'agost de 1994, 
reclamar a Tronic Macià, Sociedad Anónima, una   indemnització   per   
enriquiment   injust,    fixant provisionalment   el  seu  import  en  350.000.-   
pessetes equivalents  al  cost  aproximat  de  lloguer  d'un   equip emisor-
receptor alternatiu. 
 
 Atès que la reclamació de l'indemnització es basava en  el  fet  de  
què  l'incomunicació  dels  vigilants   de l'empresa va ser conseqüència d'una 
negligència inadmisible en la prestació del servei, ja que des de la data de 23  



de juliol  de 1994 l'empresa no va fer res per  solucionar  el problema,  sense 
tenir en compte que el servei no podia  ni havia de trobar-se incomunicat amb 
la Guàrdia Urbana ni  un sol  dia,  estant  obligada l'empresa  en  cas  d'avaria  
a substituir de forma inmediata l'equip de comunicacions  per un   altre,  però  
va  haver  d'acudir-se  a  una   solució provisional consistent en la que la 
Guàrdia Urbana li cedis temporalment  una emisora portàtil per tal  de  
mantenir-se  comunicats.  I que malgrat això l'encarregat del servei  no pasava 
diàriament per les dependències policials, sinó  que ho feia esporàdicament, 
amb la qual cosa per descàrrega  de les  bateries  de l'emissora cedida  per  
l'Ajuntament,  el servei continuava incomunicat; prova d'aquesta  negligència 
es  el fet de què quant l'Ajuntament per Decret 3557/94  de 11  d'agost  
requereix a l'empresa TRONIC  MACIA,  SOCIEDAD ANONIMA, perquè 
compleixi íntegrament les clàusules i  Plec de Condicions pactat pel contracte 
de referència, l'empresa subsana  el problema que arrossegava des de feia vint  
dies en  dues  hores. Es a dir que fins que  no  s'adverteix  al contractista   que  
l'incompliment  del   contracte   podia comportar la resolució del mateix, 
l'empresa TRONIC  MACIA, SOCIEDAD  ANONIMA,  va desobeir  
sistemàticament  tots  els requeriments  per la subsanació de les avaries del  
sistema de  comunicació  emanats  del cap  de  la  Guàrdia  Urbana, autoritat 
que d'acord amb el contracte i Plec de Condicions és el Director Tècnic del 
Servei. 
 
 Atès  que a conseqüència de l'exposat la  prestació del servei ha 
estat de qualitat inferior a la pactada,  amb incompliment   del  Plec  de  
Condicions  particulars   del contracte  i  del  sistema tècnic de  control  
ofertat  per l'empresa, que a major abundament va ser el que va decantar  
l'opinió  de l'Ajuntament per adjudicar els serveis al  seu favor, pel que s'ha 
produït un enriquiment injust per  part de  l'empresa  Tronic  Macià,  Sociedad  
Anónima,  fet  que comporta una indemnització, si més no equivalent al cost 
de lloguer  d'un  sistema de comunicació  de  característiques semblants, 
durant l'esmentat període de 20 dies. 
 
 Atès que Tronic Macià, Sociedad Anónima, en el  seu escrit  
d'al.legacions  de  25  de  setembre  es  limita  a assenyalar  que   es  
l'Ajuntament  l'únic  responsable  de l'incomunicació entre el seu personal i 
l'estació-base  que si  l'equip  de  comunicacions  es  trobava  avariat,   era 
conseqüència del mal tracte rebut i manipulació del  mateix per part del 
personal de la Guàrdia Urbana, manifestant  en les  seves  al.legacions quarta 
i cinquena que  el  dia  13 d'agost el volum de les emissores es trobava a "O" i 
que el 23 d'agost el seu cap de seguretat va detectar una emissora amb el 
canal cambiat i un altre amb signes de  manipulació; que així mateix la fixació 
de la indemnització en 350.000.- pessetes  no  solament  resulta injusta, sinó  
que  els  hi sembla errònia tenint en compte que el preu de compra d'una 
emissora-receptora  alternativa és de 70.000.-  pessetes  a 100.000.- pessetes. 
 



 Atès  que de l'informe emès pel Cap de  la  Guàrdia Urbana  el 30 de 
setembre de 1994 resulta que  el  personal destinat a la Central de la Guàrdia 
Urbana, dependència  en la que es troba la base de comunicacions que 
garantitza  la transmissió de missatges entre els vigilants de l'empresa i la 
propia Guàrdia Urbana, està especialment adestrat en  la recepció de 
comunicacions propis del cos, manejen  material informàtic  divers, així, com 
un centre receptor  d'alarmes informatitzat,  sense que s'hagi produït mai un 
mal  tracte voluntari de l'equip; que en tot cas les avaries hauran  de ser  
conseqüència  lògica del seu ús permanent, si  més  no d'un  deficient  estat 
de l'aparell,  però  mai,  insisteix l'informe,  produïdes  per  un  mal  tracte  
voluntari  del mateix;  que no existeix cap tipus de constatació  del  fet  que  
al.lega l'empresa en l'apartat cinquè del  seu  escrit relatiu  a  la  manipulació  
de l'aparell  i  que  pel  que respecta a l'al.legació quarta dir que es cert, ja, 
que  no cal  negar-ho,  que el dia 13 d'agost  l'emissora  per  una errada  
involuntària  es  trobava a "O",  fet  que  va  ser comprovat i subsanat per part 
del sargent Cap de la Guàrdia Urbana  del  turn de la tarda; que la  
comunicació  amb  la Guàrdia  Urbana que diu Tronic pot comprovar-se pels  
parts diaris  dels  vigilants  era, com ja es va  fer  menció  al Decret  de  
l'Alcaldia número 3748/94  de  forma  indirecta mitjançant  línia  telefònica 
des de la Central  de  Tronic Macià,  després  d'haver rebut aquesta la  
comunicació  via ràdio  del  seu vigilant, i no de forma  directa  entre  el 
vigilant  i el Cap de la Guàrdia Urbana, tal i com  s'havia pactat al contracte; 
que el cost del lloguer de l'equip  de comunicació  que va estar inoperant 
durant 20 dies,  segons informació rebuda de l'empresa que subministra 
aquest tipus de   material   a   aquest  Ajuntament   és   de   17.500.- 
pessetes/dia, que per els 20 dies durant els quals va durar l'incomunicació, 
fan un total de 350.000.- pessetes. 
 
 Atès, doncs, que les al.legacions de TRONIC  MACIA, SOCIEDAD 
ANONIMA, no desvirtuen els fets imputats ni proven res  en contra, del fet de 
l'incomunicació directa  d'acord amb  el pactat, durant 20 dies dels vigilants 
de  l'empresa amb la Guàrdia Urbana per negligència de TRONIC MACIA,  per 
quant respecte del maltracte que diu Tronic Macià  haver-se produït, no hi ha 
cap fet que l'aseveri, inclús cal dir que encara  en el hipotètic suposit de que 
l'avaria de  l'equip de comunicacions s'haguès produït per maltracte del 
mateix, no  hi ha cap element que impideixi afirmar que  aquest  no s'haguès 
pogut produir fora de l'estació  base, una  vegada tret  l'aparell de les 
dependències de la  Guàrdia  Urbana; pel  que  respecta a la seva al.legació 
quarta  relativa  a l'inutilització  de l'emissora, cal dir que és cert que  el dia 13 
d'agost, de forma involuntària es va deixar el volum d'aquesta  a "O", fet que 
va ser corretgit  d'inmediat  pel responsable de la Guàrdia Urbana, però que 
en qualsevol cas aquest  fet va produir-se el 13 d'agost, per tant fora  del 
període  23  de  juliol-12 d'agost, durant  el  que  es  va produir  
l'incomunicació que és objecte de discussió i  que per  tant no afecta a la 
decisió a pendre al  repecte;  pel que fa a la pretesa manipulació de les 



emissores del dia 23 d'agost a l'estació base, a la que fa referència a la  seva 
al.legació  cinquena,  cal  dir així mateix que  no  hi  ha constatació  de què la 
mateixa es produis, ni s'aporta  cap prova  al  respecte, però en tot cas, no 
afecta  a  aquesta Resolució per quant, el fet produït el 23 d'agost, es troba 
igualment  fora  del  període  d'incomunicació  objecte  de discusió. 
 
 Atès  pel que respecte a la seva al.legació  sisèna relativa a què la 
incomunicació no s'ha produït mai, com ho aseveren els parts diaris dels seus 
vigilants, cal reiterar una  vegada  més  que  la  comunicació  es  feia  per   via 
indirecta,  mitjançant línia telefònica, des de la  central de  Tronic  Macià, 
Sociedad Anónima i no de  forma  directa entre  el vigilant i la Central de la 
Guàrdia Urbana, a  lo que venien obligats els vigilants d'acord amb el  
contracte subscrit, reiterant també una vegada més que aquest sistema de 
comunicació va ser element determinant de  l'adjudicació a favor de Tronic 
Macià, Sociedad Anónima. 
 
 Atès  finalment,  pel que respecte  a  l'import  de l'indemnització,  
per enriquiment injust sol.licitada,  que si bé es cert que el cost de lloguer 
d'una emissora de  les característiques  de  l'averiada durant 20 dies  a  raó  
de 3.500.-pessetes/dia    seria   d'aproximadament    70.000.- pessetes,  no  es  
menys  cert,  el  fet  de  que  l'averia d'aquella   emissora   inutilitzava  tot  el   
sistema   de comunicació  entre  els vigilants i la Guàrdia  Urbana,  al qual va 
deixar de prestar-se durant el període esmentat, es a  dir que la falta de 
prestació del servei va ser total  i el seu cost estimat en 350.000.- pessetes, 
que resulten  de calcular l'import del lloguer d'un equip alternatiu  durant 20 
dies a raó de 17.500.-pessetes/dia. 
 
 A la vista de l'exposat, i en ús de les atribucions que   em  confereix  
l'article  21.1  de  la  Llei   7/1985 Reguladora de les Bases de Règim Local, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Desestimar les  al.legacions  presentades  per l'Empresa 
TRONIC MACIA, SOCIEDAD ANONIMA, en el  tràmit d'audiència  atorgat pel 
Decret de l'Alcaldia número  3.748 de  data  12 de setembre de 1994, tal com 
s'expresa  en  la part expositiva d'aquesta Resolució. 
 
 Segon.-  Fixar  l'import  de  l'indemnització   per enriquiment injust 
del contractiste en 350.000,-  pessetes, equivalents al cost aproximat de 
lloguer d'un equip emisor-receptor alternatiu, durant 20 dies a raó de 17.500.-
pessetes/dia les quals hauràn de ser descomptades al  produir-se al pagament 
de la primera certificació dels serveis adjudicats. 
 
 Tercer.-  Donar  compte  del present  Decret  a  la propera sessió 
plenaria que celebri l'Ajuntament, per a  la seva ratificació." 



 
 
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 Decret núm. 4.112/94 de data 5 d'octubre. 
 
 "Vist  que es trova vacant una plaça  de  Delineant enquadrada  en  
la Sots-escala  d'Auxiliar  d'Administració Especial,  com a conseqüència del 
cese en el  servei  actiu del funcionari de carrera senyor Raul Cardo Saenz de 
Tejada al haver passat a la situació d'Invalidessa Permanent. 
 
 Atès  que  aquesta  plaça  no  figura  en  l'Oferta Pública  
d'Ocupació  d'enguany per  haver-se  comunicat  el cessament en posterioritat 
a la seva aprovació. 
 
 Atès   que   existeixen   raons   d'urgència,   que aconsellen  la 
cobertura de l'esmentada plaça, per  atendre les  necessitats del Servei Tècnic 
de l'Institut  Municipal de Promoció Urbanística de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès  el que preveu l'article 94 del Reglament  del Personal al servei 
de les Entitats Locals. 
 
 En    ús   de   les   atribucions    que    aquesta Alcaldia-Presidència  
té conferides per l'article 21 de  la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Declarar  raons  d'urgència  per   cobrir interinament  la  
plaça  de  Delineant  enquadrada  en   la Sots-Escala d'Auxiliar 
d'Administració Especial. 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí al senyor  JAVIER TESAN  
ARMINGOL,  amb efectes 3 d'octubre de  1994,  perquè cobreixi  la  plaça 
esmentada mentre no es  revoqui  com  a conseqüència de la cobertura 
definitiva de les places en la forma  reglamentàriament establerta, o bé 
desapareguin  les raons que motiven el present nomenament. 
 
 Tercer.- Donar compte de la present resolució a  la Comissió  de 
Govern i al Ple Municipal d'aquest  Ajuntament en la primera sessió que se 
celebri. 
 
 Quart.-   Publicar  el  present  nomenament  en   el  Butlletí  Oficial  



de  la Provincia així com  en  el  Diari Oficial de la Generalitat." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 Resolució  de la Presidència núm. 83/94 de data  26 d'abril. 
 
 "Vista les despeses ocasionades pel desenvolupament del Conveni 
signat entre el Patronat del Centre Associat  a l'UNED de Terrassa i 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, pel  servei  del curs d'accés directe per 
a  majors  de  25 anys. 
 
 Atès que el conveni de col.laboració per  prestació de  servei  de  
l'esmentat curs  d'accés,  fou  signat  per l'Ajuntament  de Cornellà i el 
representant de  l'UNED,  en data  26  d'octubre  de  1993,  i  posteriorment  
ha  estat gestionat per l'Institut Municipal d'Educació. 
 
 Atès que en conseqüència les obligacions  generades per aquest 
conveni no corresponen en puritat a l'IME,  sinó a  l'Ajuntament,  per la qual 
cosa és necessari  que  l'IME acordi subrogar-se en aquestes obligacions per 
tal de poder atendre les despeses originades. 
 
 En  ús de les atribucions que tinc encomanades  per la  legislació 
vigent i les que m'atorguen els Estatuts  de l'Institut Municipal d'Educació 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Subrogar-se a les  obligacions  generades pel conveni de 
prestació de Servei amb l'UNED per l'accés a la  Universitat per a majors de 25 
anys, signat de data  26 d'octubre de 1993 i aprovat pel Ple de l'Ajuntament en 
data 23 de desembre de 1993. 
 
 Segon.-  Ratificar  el present acord en  el  primer Consell de l'IME 
que se celebri. 
 
 Tercer.-  Donar  compte al Ple de  l'Ajuntament  de Cornellà." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 



 
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 

DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 
 
 
 4.- Aprovar definitivament la venda directa a favor del  Servei  
Català de la Salut, d'una  part  de  l'edifici d'equipaments   "Moritz",  per  
a  l'ubicació  de   Serveis Sanitaris Assistencials. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït, en execució de  l'acord plenari  del passat 
28 d'Abril, per a procedir a  la  venda directa a favor del Servei Català de la 
Salut, del mòdul  1  situat  a la cantonada del carrer  Dr. Ferràn  composat  de 
planta baixa més quatre plantes pis i la quarta planta  del mòdul   2,  ambòs  
de  l'edifici   d'equipaments   "Moritz" d'aquesta ciutat, amb una superfície 
construída de  3.203,5 m2, d'aquesta ciutat. 
 
 Vist així mateix l'informe emès al respecte per  la Direcció General 
d'Administració Local amb caràcter previ a l'aprovació  definitiva de l'expedient 
de venda del que  es desprèn que no existeix inconvenient legal per a procedir 
a l'esmentada alienació. 
 
 Aquesta  Comissió  proposa al Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels 
següents  
 

A  C  O  R  D  S 
 
 Primer.- Aprovar definitivament la venda directa  a favor  del Servei 
Català de la Salut, del mòdul 1 situat  a la  cantonada  del carrer Dr. Ferràn,  
composat  de  planta baixa  més quatre plantes pis i la quarta planta del  
mòdul 2,  ambdòs  de l'edifici d'equipaments  "Moritz",  amb  una superfície  
construída  de 3.203,5 m2.  La  construcció  de l'esmentat edifici de nova 
planta composat per 4 mòduls, es trova  practicament finalitzada sobre la 
finca de  3.402,64 m2  de superfície, coneguda com a "Can Moritz"  que  figura 
inscrita  al  Registre de la Propietat de  l'Hospitalet  de Llobregat, tom i llibre 
456, foli 158, finca 30. 
 
 Segon.-  Procedir en conseqüència a fer  totes  les operacions  
registrals prèvies que requereixi  l'alienació, tals  com  la declaració de l'Obra 
Nova de l'edifici  i  la segregació  de  la  superfície del mateix  que  ha  de  ser 
objecte de venda al Servei Català de la Salut. 
 



 Tercer.-   El  preu  de  la  compra-venda   és   de 159.915.517,- 
ptes, I.V.A. inclòs. 
 
 Quart.- Anotar l'alienació així com les  operacions registrals  
preèvies   que  es  practiquin  a   l'Inventari Municipal  de  Béns  a l'efecte de  
la  seva  actualització d'acord  amb l'article 102 del Reglament de Patrimoni  
dels Ens Locals. 
 
 Cinquè.-  Totes les despeses que es generin  com  a conseqüència  
de la formalització en escriptura pública  de l'esmentada  venda seran a càrrec 
del Servei Català  de  la Salut. Les despeses que derivin de la declaració de  
l'Obra Nova de l'edifici seran a càrrec d'aquest Ajuntament.   
 
 
 Sisè.- Facultar al senyor Alcalde en Josep Montilla Aguilera per a la 
firma de quants documents siguin necessaris per a l'execució dels acords que 
antecedeixen." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 5.-  Sol.licitar al Ministeri d'Economia i  Hisenda certificació 
d'acte presumpte en relació amb la petició  de responsabilitat 
patrimonial. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "L'Ajuntament,  mitjançant acord adoptat en  sessió plenària 
celebrada el dia 24 de març d'enguany, va  aprovar sol.licitar   al   Ministeri  
d'Economia  i   Hisenda   una indemnització d'1.084.023 pessetes, com a 
conseqüència   de la  lesió soferta per aquesta Corporació, consistent en  la 
pèrdua d'una liquidació tributària que havia sigut  objecte de recurs, derivada 
de la prescripció operada a causa de la inactivitat  negligent del Tribunal 
Econòmic  Administratiu Provincial de Barcelona. 
 
 Atès  que l'esmentada petició va  ser  formalitzada mitjançant  
instància  de  l'Alcaldia de  data  14  d'abril d'enguany, rebuda pel Ministeri 



d'Economia i Hisenda el dia 20 d'abril següent. 
 
 Atès   que   fins   el   dia   d'avui   l'esmentada Administració   no   
ha  notificat  a   aquest   Ajuntament  l'adopció  de cap resolució al respecte, 
per la qual  cosa,  en  conformitat amb el que diposa l'article 13.3 del  Reial 
Decret  429/1993,  de  26  de març,  pel  que  s'aprova  el Reglament  dels 
procediments en matèria de  responsabilitat patrimonial,  aquesta  Corporació  
ha  d'entendre  que   la resolució és contrària a la petició efectuada. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa  l'article  44  de la Llei 
30/1992, de 26 de  novembre,  de  Règim jurídic de les administracions 
públiques i del  procediment administratiu  comú, els actes administratius  
pressumptes, per  a la seva eficàcia, poden ser acreditats mitjaçant  la 
certificació corresponent de l'òrgan competent que havia de resoldre 
expressament el procediment, i que està obligat  a extendre-la 
inexcusablement en el termini de 20 dies des de que li sigui sol.licitada, salvat 
que en l'esmentat termini dicti resolució expressa. 
 
 Atès  que  l'esmentada  certificació  és   requisit  necessari  per  a la 
posterior impugnació de  la  resolució denegatòria          davant         la          
Jurisdicció contenciosa-administrativa. 
 
 Per  tot això, el Regidor de l'Area de Règim  Interior i Governació 
proposa al Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Sol.licitar  del Ministeri  d'Economia  i Hisenda,   el  
certificat  d'acte  pressumpte  a   que   fa referència  l'article  44  de la Llei  
30/1992,  de  26  de novembre, de Règim jurídic de les administracions 
públiques i  del  procediment administratiu comú, en relació  amb  la petició 
efectuada per aquest Ajuntament d'indemnització per responsabilitat 
patrimonial de l'esmentada Administració  a que abans s'ha fet referència. 
 
 Segon.-  Comunicar el present acord, mitjançant  la seva  
certificació acreditativa, al Ministeri d'Economia  i Hisenda,   formalitzant   així   
la   sol.licitud   de   la certificació."  
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta per la 
Secretària General, senyora Carmen  Alonso Higuera, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat  per unanimitat dels assistents. 
 
 
         



 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA 

 
 
 6.-  Aprovació inicial de la modificació de  crèdit núm. 2/94 del 
pressupost de l'IME, mitjançant suplement  de crèdit finançat amb 
romanent líquid de tresoreria de  1993, per un import total de 
2.990.000,- pessetes. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'expedient  núm.  2/94  de  modificació  de crèdit,  proposat  
per  l'Institut  Municipal   d'Educació, mitjançant  suplement de crèdit, 
finançat amb  Romanent  de Tresoreria. 
 
 Atès que de la liquidació del Pressupost de 1993 es  va  despendre 
un romanent líquid de Tresoreria positiu,  de 29.294.397'-   pessetes,   de  les  
quals   s'han   aplicat 26.125.000'- pessetes. 
 
 Vist   l'informe   favorable  de   la   Intervenció Delegada. 
 
 El Ponent de la Comissió de Planificació, Hisenda i Economia,   vist  
el  dictamen  favorable  de   l'esmentada Comissió  i  l'acord  del  Consell  de  
l'IME  de  data  13 d'octubre de 1994, proposa al Ple l'adopció del següent  
 

A C O R D 
 Primer.-  Aprovar  inicialment  la  modificació  de crèdit  núm. 2/94 
de l'IME, mitjançant suplement de  crèdit finançat  amb  Romanent de 
Tresoreria,  segons  el  següent detall:  
 
 
ESTAT D'INGRESSOS 
 
                                                                Consignació                                         Consignació 
Concepte      Descripció                             actual                      Alta                             final 
 
49.87001      Romanent Tresoreria 
                     Suplem. Crèdit                    23.025.000                2.990.000                 26.015.000 
 
 
 
 
ESTAT DE DESPESES 



 
                                                              Consignació                                         Consignació 
Partida         Descripció                             actual                      Alta                             final  
 
44.423.22200    Telèfon SAP                       108.345              50.000                     158.345 
45.423.22700    Treb.Tec.Altres D.E.           18.142.249         1.600.000                19.742.249 
46.423.22602    Public.Prop.Joventut              220.000              70.000                     290.000 
46.423.48900    Transf.Ent.Joventut             2.750.000             310.000                  3.060.000 
47.423.22602    Public.Prop.Adults               320.000             510.000                    830.000 
49.423.22000    Material oficina S.G.             600.000             200.000                    800.000 
49.423.22100    Electricitat S.G.                 155.205             100.000                    255.205 
49.423.22200    Telèfon S.G.                      555.139             150.000                    705.139 
                                                                                             -------------------- 
                                      TOTAL ....................                2.990.000  
 
 
 
 Segon.-  Exposar al públic el present acord en  els termes  
establerts  en  l'art.  150  de  la  Llei  39/1988, Reguladora de les Hisendes 
Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s'entendrà definitiu,  si en  el  termini  
d'exposició pública no  hi  ha  reclamació contra el mateix." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area  de  Planificació, 
Economia  i  Hisenda,  senyor Joaquín Guallar Cánovas, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
         
 
 
 7.-  Aprovació inicial de la modificació de  crèdit núm. 45/94 
del pressupost de l'Ajuntament mitjançant crèdit extraordinari  i  
suplement de crèdit per  uns  imports  de 800.000,- pessetes i de 
11.762.205,- pessetes,  respectivament, finançats amb baixes per 
anul.lació de crèdit. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 "Vista  la  proposta de modificació de  crèdit  per transferència  
entre partides del Departament de Cultura  i Joventut  de  data 28 de 
setembre 1994, fonamentada  en  la necessitat d'atendre la regularització en 
les consignacions de diferents partides del Departament de Cultura. 



 
 Vista  la  necessitat  de  l'Area  de  Planificació  Economía   i  
Hisenda  fonamentada  en  la  necessitat   de l'adquisició  de nou mobiliari 
degut al recent trasllat  de departaments  i  d'una  fotocopiadora  pel  
Departament  de Tresoreria i de suplementar de partida de Recaptació. 
 
 Vist  el conveni amb l'Empresa ADIGSA  aprovat  per Comissió de 
Govern en data 23 de març de 1993. 
 
 Vist   l'informe   favorable  de   la   Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de la Comissió de Planificació, Hisenda i Economia, 
proposa al Ple l'adopció del següent  
 

A C O R D 
 
 Primer.-   Aprovar  inicialment la  modificació  de crèdit  núm.  
45/94,  mitjançant  suplement  de  crèdit   i habilitació de crèdit extraordinari 
finançat amb baixes per anul.lació de despeses, segons el següent detall: 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
PARTIDA  DESCRIPCIO   CONSIGNACIO   ALTA    BAIXA   CONSIGNACIO 
              INICIAL                FINAL 
__________________________________________________________________________________________________________ 
 
61.451.2260301 DESPESES JURIDIQUES/CULTURA                  0    800.000            800.000 
61.451.63300 MATERIALS NIT DE REIS                   2.000.000   800.000          1.200.000 
71.611.2260508 DESP.DIVERSES/GESTIO TRIBUTARI  3.150.000 1.500.000          4.650.000 
71.611.227085 C.P.S./RECAPTACIO     28.955.530 2.300.000                   31.255.530 
71.611.62500 MOBILIARI I ESTRIS HISENDA                       600.000 1.000.000                     1.600.000 
71.611.62502   EQUIP D'OFICINA/HISENDA                                 0   962.205             962.205 
71.611.62601 EQUIPAMENT INFORMATICA  2.000.000  1.000.000         1.000.000 
72.011.31001   INTERESSOS PRESTECS CURT TERMINI 50.800.000                      10.762.205  40.037.795 
75.431.45100   SUBV.OBRES/ADIGSA                           1.707.113         6.000.000                      7.707.113        
 
           TOTAL             12.562.205    12.562.205 
 
 
 Segon.-  Exposar al públic el present acord en  els termes  
establerts en l'art. 150 de la Llei 39/1988, de  28 de desembre, Reguladora de 
les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s'entendrà definitiu,  si en  el  termini  
d'exposició pública no  hi  ha  reclamació contra el mateix." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area  de  Planificació, 
Economia  i  Hisenda,  senyor Joaquín Guallar Cánovas, se sotmet a votació el 



dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 8.-  Aprovació inicial de la modificació de  crèdit núm.  3/94  
del  pressupost de  l'IMPUC  mitjançant  crèdit extraordinari  i  
suplements de crèdit per uns  imports  de 10.000.000, pessetes i de 
7.730.212,- pessetes, respectivament, finançats amb baixes per anul.lació 
de crèdits. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la resolució de la Presidència de l'IMPUC de data 24/10/94. 
 
 Atès  el  que estableix l'article 158  de  la  Llei 39/88,  Reguladora  
de les Hisendes Locals,  així  com  els articles 35, 36,37 i 38 del R.D. 500/90, 
de 20 d'abril. 
 
 Atès  l'informe  favorable  de  l'Interventor,   el sotasignant  proposa 
al Ple de l'Ajuntament  l'adopció  del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Aprovar  inicialment  la  modificació  de crèdit  núm.  
3/94  del Pressupost de  1994  de  l'Institut Municipal  de Promoció 
Urbanística de  Cornellà  mitjançant crèdit  extraordinari  i suplement de 
crèdit  finançat  amb baixes  per  anul.lació  de  despeses,  segons  el  següent 
detall: 
 
                                                        Consiganció                                            Consignació 
Partida                   Concepte                                     Inicial            Altes             Baixes             Final 
 
94 01 452 6320300   REFORMA INST.ESPORTIV.    138.769.697       4.000.000                       142.769.697 
94 01 432 6320104   REFORMA EDIFICIS MPALS.     54.348.721       1.600.000                         55.948.721 
94 01 511 6010400   URBANITZACIO C/.ARCE        40.000.000        2.035.712                         42.035.712 
94 01 432 6230207   RADIO TRANSMISSORS            2.000.000               94.500                           2.094.500 
94 01 511 6010406   ADEQUAC.ZONA MILLARS         8.200.000                           7.730.212           469.788 
94 01 511 6010300   SEMAFORS                             10.000.000                          10.000.000                     0 
94 01 511 6010407   URBANITZACIO ROTONDES                   0      10.000.000                          10.000.000 
 
                                TOTAL ........................            17.730.212    17.730.212  
 
 
 Segon.-  Exposar  al públic el  present  acord,  de conformitat amb 
les normes sobre informació, reclamacions i publicitat  que estableixen els 



articles 160.4 de  la  Llei 39/88 i 42.1 del R.D. 500/90. 
 
 Tercer.-   El  present  acord  s'entendrà   aprovat definitivament  si 
en el termini d'exposició pública no  hi haguessin reclamacions." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area  de  Planificació, 
Economia  i  Hisenda,  senyor Joaquín Guallar Cánovas, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 9.-  Autoritzar les despeses plurianuals  relatives als programes 
a realitzar per l'IME següents: 
 
- Programa integrat d'educació ambiental a  Cornellà.  
- Programa matins de jocs. 
-  Programa formació i dinamització de  delegats  als            centres de 
secundària de Cornellà. 
-  Programa  X campanya de teatre a  les  escoles  de Cornellà, i 
-  Programa  cinema  a  l'abast  dels  estudiants  de secundària de 
Cornellà.  
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  el  Pla d'Actuació de  l'Institut  Municipal d'Educació referent 
als Programes, MATINS DE JOC, CINEMA  A L'ABAST DELS ESTUDIANTS DE 
CORNELLA, X CAMPANYA DE TEATRE A LES  ESCOLES,  PROGRAMA  
INTEGRAT  D'EDUCACIO  AMBIENTAL  A CORNELLA  (PIDEAC), I FORMACIO 
I DINAMITZACIO  DE  DELEGATS DELS  CENTRES DE SECUNDARIA DE 
CORNELLA, pel  curs  escolar 1994/95. 
 
 Atesa,    la   naturalesa   d'aquests    programes, desenvolupats  
durant aquest curs escolar,  cal  contractar aquests serveis amb caràcter 
plurianyal. 
 
 Ateses  les  Resolucions  de  la  Presidència  núm. 180/94, de data 
23/9/94, núm. 194/94, de data 5/10/94, núm. 195/94,  de  data 5/10/94, 
núm. 196/94, de data  5/10/94  i núm.  197/94,  de  data 5/10/94,  que,  
per  urgència,  han proposat  el caràcter plurianyal dels contractes a  que  fa 
referència,  per tal de que el Ple de  l'Ajuntament  aprovi aquesta  
plurianyalitat,  d'acord amb  l'article  88.1  del Reial  Decret  500/90  de 20 



d'abril, i  43  de  les  Bases d'Execució del Pressupost de la Corporació. 
 
 Vist   el   dictamen  favorable  de   la   Comissió Informativa  de  
Planificació, Hisenda i Economia  de  data 20/10/94. 
 
 L'Alcalde-President  proposa al Ple  l'adopció  del següent  
 

A C O R D 
 
 Unic.- Declarar el caràcter plurianyal, als efectes de la seva 
contractació dels següents programes a portar  a terme  per l'Institut 
Municipal d'Educació durant  el  curs escolar 1994/95. 
 
      -  Programa Integrat d'Educació Ambiental a  Cornellà (Pideac)   a  
finançar  per  l'any  1994,  en   3.438.250'- pessetes, i per l'any 1995, en 
6.561.750'- pessetes. 
 
      - Programa Matins de Joc, a finançar per l'any  1994, en  175.028'-  
pessetes,  i per l'any  1995,  en  365.199'- pessetes. 
 
      -  Programa  Formació i dinamització de  Delegat  als centres  de  
Secundària de Cornellà, a finançar  per  l'any 1994, en 400.000'- pessetes, i 
per l'any 1995, en 750.000'- pessetes. 
 
      -  Programa  X Campanya de Teatre a  les  escoles  de Cornellà,  a  
finançar  per  l'any  1994,  en   1.800.000'- pessetes i per l'any 1995, en 
1.870.600'- pessetes. 
 
     -  Programa (Conveni) Cinema a l'Abast dels Estudiants de  Secundària de 
Cornellà, a finançar per l'any  1994,  en  300.000'-   pessetes  i  per  l'any  
1995,   en   300.000'- pessetes." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta per la 
Regidora-Delegada de l'IME, senyora  Cristina Gasull Martínez, se sotmet a 
votació el dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 
 10.- Aprovació inicial de les modificacions de  les Ordenances  
Fiscals  i  Ordenances  de  Preus  Públics  que regiran a l'exercici de 
1995. 
 



 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 "Vist  el  Dictamen de la Comissió  Informativa  de l'Area de 
Planificació, Economia i Hisenda celebrada el dia 20 d'octubre corrent. 
 
 Vist el projecte de modificació de tributs i  preus públics per 
l'exercici de 1995, que es formula, i atès  que  el  projecte  respón a la 
necessitat d'adoptar  els  acords pertinents  perquè  l'Ajuntament pugui 
percebre  tributs  a partir  del primer de gener de 1994, d'acord amb  allò  que 
s'estableix  als  articles  16, 17, 18  i  19  de  la  Llei 39/88,  de  28  de 
desembre,  reguladora  de  les  Hisendes Locals. 
 
 Vist  que,  de la documentació que s'adjunta  a  la proposta,  es  
dedueix  que  el  projecte  s'ajusta  a   la normativa  reguladora  de  la matèria, 
i  que  en  la  seva confecció  s'hi  han  observat  les  prescripcions   legals 
oportunes. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió  Informativa  de  l'Area de 
Planificació, Economia i Hisenda, proposa  al Ple Municipal l'adopció dels 
següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  APROVAR provisionalment la modificació de les  
Ordenances Fiscals següents, segons les  modificacions que figuren a l'Annex 
adjunt a aquest acord: 
 
- ORDENANÇA GENERAL DE GESTIO, RECAPTACIO I INSPECCIO. 
 
- OO.FF. núm.  1 - IMPOST SOBRE BENS IMMOBLES. 
 
- OO.FF. núm.  2 - IMPOST SOBRE ACTIVITATS ECONOMIQUES. 
 
-  OO.FF.  núm.   3  - IMPOST  SOBRE  VEHICLES  DE  TRACCIO 
                       MECANICA. 
 
-  OO.FF. núm.  4 - IMPOST  SOBRE  L'INCREMENT  DEL   VALOR 
                    DELS TERRENYS DE NATURALESA URBANA. 
 
-   OO.FF.   núm.   5   -   IMPOST   SOBRE   CONSTRUCCIONS,  
                            INSTAL.LACIONS I OBRES. 
 
- OO.FF. núm. 6  - TAXA PER EXPEDICIO DE DOCUMENTS  
    ADMINISTRATIUS. 



- OO.FF. núm. 7  -  TAXA PER LA UTILITZACIO DE L'ESCUT DEL  
     MUNICIPI. 
 
- OO.FF. núm.  8 - TAXA PER LLICENCIES URBANISTIQUES. 
 
-   OO.FF.  núm.   9  -  TAXA  PER   LLICENCIA   D'OBERTURA 
                         D'ESTABLIMENTS      I      SERVEIS 
                         COMPLEMENTARIS. 
 
- OO.FF. núm. 10 - TAXA PER RECOLLIDA D'ESCOMBRARIES. 
 
- OO.FF. núm. 11 - TAXA DE CEMENTIRI MUNICIPAL. 
 
-  OO.FF.  núm.  12  -  TAXA  PER  RETIRADA  DE    VEHICLES  
                        ABANDONATS      O       ESTACIONATS 
                        DEFECTUOSAMENT  O ABUSIVAMENT A  LA 
                        VIA PUBLICA. 
 
-  OO.  FF.  núm.  13 -  TAXA  PER  SERVEIS  ESPECIALS  PER  
                         ESPECTACLES O TRANSPORTS. 
 
 
 Segon.-  APROVAR provisionalment la modificació  de  les  
Ordenances  reguladores dels Preus  Públics  següents,  segons  les  
modificacions que figuren a l'Annex  adjunt  a  aquest acord: 
 
ORDENANÇA GENERAL REGULADORA DELS PREUS PUBLICS. 
 
Ordenança P.P. núm. 15. 
"PREU  PUBLIC  PER L'OCUPACIO DE TERRENYS D'US  PUBLIC  AMB 
MERCADERIES,  MATERIALS  DE  CONSTRUCCIO,  RUNES,  TANQUES, 
PUNTALS, ESTINTOLS, BASTIDES I ALTRES INSTAL.LACIONS.". 
 
Ordenança P.P. núm. 16. 
"PREU   PUBLIC  PER  LA  COL.LOCACIO  DE  CANONADES,   FILS 
CONDUCTORS I CABLES EN PLAS O EN GALERIES DE SERVEI.". 
 
Ordenança P.P. núm. 17. 
"PREU  PUBLIC  PER LES OCUPACIONS DEL SUBSOL, EL SOL  I  LA  
VOLADA DE LA VIA PUBLICA.". 
 
Ordenança P.P. núm. 18. 
"PREU  PUBLIC  PER LES ENTRADES DE  VEHICLES  A  PROPIETATS 
PARTICULARS,  LES  RESERVES  DE  VIA  PUBLICA  PERMANENT   I  
RESERVA TEMPORAL (CARREGA I DESCARREGA).". 



Ordenança P.P. núm. 20. 
"PREU  PUBLIC  PER L'OCUPACIO DE TERRENYS D'US  PUBLIC  PER  
ACTIVITATS LUCRATIVES.". 
 
Ordenança P.P. núm. 21. 
"PREU  PUBLIC  PER  L'APROFITAMENT I  SERVEIS  ALS  MERCATS  
MUNICIPALS D'ABAST.". 
 
Ordenança P.P. núm. 22. 
"PREU  PUBLIC PER LA VIGILANCIA ESPECIAL DELS  ESTABLIMENTS  QUE 
LA SOL.LICITIN.". 
 
Ordenança P.P. núm. 23. 
"PREU PUBLIC PELS SERVEIS D'INSPECCIO SANITARIA EN  GENERAL  DE  
CONSUM I ELS D'ANALISIS QUIMIQUES,  BACTERIOLOGIQUES  I 
QUALSSEVULLA ALTRES DE NATURALESA SEMBLANT.". 
 
Ordenança P.P. núm. 24. 
"PREU   PUBLIC   PER   LA   PRESTACIO   DELS   SERVEIS   EN  
INSTAL.LACIONS ESPORTIVES.". 
 
Ordenança P.P. núm. 25. 
"PREU PUBLIC PER LA UTILITZACIO D'INSTAL.LACIONS  CULTURALS  I 
RECREATIVES I ALTRES BENS DE PROPIETAT MUNICIPAL.". 
 
Ordenança P.P. núm. 26. 
"PREU  PUBLIC  PER LA PRESTACIO DE SERVEIS  A  LES  ESCOLES 
BRESSOL I A LA ESCOLA DE CAN MERCADER.". 
 
Ordenança P.P. núm. 27. 
"PREU  PUBLIC  PER LA PRESTACIO DE SERVEIS  A  LES  ESCOLES 
MUNICIPALS D'ENSENYAMENTS ESPECIALS.". 
 
Ordenança P.P. núm. 28. 
"PREU  PUBLIC  PER  LA PRESTACIO DE SERVEIS  EN  EL  CENTRE 
D'ATENCIO PRECOÇ I AL SERVEI DE LUDOTECA.". 
 
 
 Tercer.- Exposar al públic els acords precedents al tauler  d'Edictes  
de  l'Ajuntament,  durant  trenta   dies comptats  a  partir  del següent al de  
la  publicació  del corresponent   anunci  en  el  "BUTLLETI  OFICIAL   DE   LA 
PROVINCIA",  i  també  en un diari de gran  difusió  de  la província. 
 
 
 En  aquest termini els interessats podran  examinar l'expedient  i  



presentar-hi les reclamacions  que  creguin oportunes.   Transcorregut el 
període indicat sense  haver-s'n  formulat  cap, els acords adoptats  restaran  
aprovats definitivament. 
 
 Quart.-    En   cas   de   no   haver-se    produït reclamacions,   
publicar   al  "BUTLLETI  OFICIAL   DE   LA PROVINCIA",  els  acords  elevats 
a definitius  i  el  text íntegre  de  les ordenances fiscals  aprovades,  les  quals 
entraran  en vigor el dia 1r. de gener de 1995,  i  regiran mentre no se 
n'acordarà la modificació o derogació." 
 
 
         En primer lloc pren la paraula el President-Delegat de  la  Comissió  
Informativa de  l'Area  de  Planificació, Economia  i  Hisenda, senyor Joaquín 
Guallar  Cánovas,  per realitzar  una  detallada explicació del  contingut  de  la 
proposta,  assenyalant  que  aquesta ja  ha  estat  objecte d'informe per part 
de dues comissions informatives en  dues setmanes succesives, la primera per 
a donar una  informació general de la situació econòmica de les Ordenances  
Fiscals i  donar compte de l'informació que disposaven  respecte  a les  
previsions a contemplar en la llei de pressupostos  de l'Estat  per al pròxim 
exercici, i la segona per a  lliurar el llistat econòmic complert de les 
ordenances que, d'acord amb la política general de contenció de la despesa 
pública, són   de  caràcter  moderat,  la  qual  cosa  suposarà   un sacrifici, ja 
que els creixements previstos en el  capítols primer  i segon del pressupost per 
al pròxim  exercici  són superiors  al  percentatge d'increment que s'opera  en  
les ordenances  fiscals, que se situa en règimen general en  un 4,5 per cent, a 
excepció de la del IAE que es congela.  
 
 Així   mateix,  continua  assenyalant   el   senyor Guallar, l'Impost 
de Béns Immobles no suporta un  increment de  4,5 per cent sobre la 
modificació del  valor  cadastral  que estableixi l'Estat, perquè està inclós el 
3,5 per  cent d'increment  que produirà aquest últim factor, per la  qual cosa  
el  resultat  real  d'increment  de  les   ordenances municipals  és  més  o 
menys de l'1 per cent.   
 
 Pel  que  fa  referència a  la  circulació,  aquest Ajuntament  es  
troba  per  sota   dels  ajuntaments   dels voltants,  recordant  el senyor 
Guallar que és la  llei  de  pressupostos de l'Estat la que modifica els 
coeficients.  
 
 Pel  que  fa als altres  conceptes  tributaris,  el senyor  Guallar  
informa que en l'ordenança de  mercats  es prodeuix una modificació a la 
baixa respecte de les parades exteriors,  amb  motiu  de  les  galeries  
comercials  Sant Ildefons  i  la  resta  se  situen  en  el  percentatge  de 
increment  general  assenyalat,  ja que si  bé  hi  ha  uns increments  puntuals  
superiors  en  alguns  conceptes  per desfasament  de  tarifes, dels quals es va 



informar  en  la Comissió  Informativa,  com  per exemple la  tarifa  de  la 
piscina  dels  petits, aquests queden  compensats  per  uns decrements com el 
que es produeix en la sauna.  
 
 Per  tot  això,  assenyala el  senyor  Guallar,  es tracta  d'unes  
ordenances moderades i  espera  que  aquest sacrifici que suposa incrementar 
les tarifes per sota o com mínim igual a la previsible inflació del 95, serveixi 
per a finançar   el  pressupost  del  pròxim  any  que   aquestes ordenances 
fiscals no equilibren. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que estaria d'acord amb 
aquestes Ordenances, sempre que els exercicis  anteriors  haguessin estat  
igualment  moderats, passant   a  analitzant  a  continuació  algunes   de   les 
ordenances més importants: 
 
 -  Impost  de Béns Immobles.-  L'increment  que  es produeix de 
l'Ajuntament és de l'1 per cent, però és  clar, sumat al 3,5 per cent increment 
que es produeix en el valor ja  no  és el mateix, per tant considera que  si  
cada  any augmenta  la  quota, arribarà a ser irresistible i  al  seu parer 
estaria bé congelar-la. 
 
 -  Plus-vàlua.-  Pel  que fa  referència  a  aquest tribut, el senyor 
Roses manifesta que al seu entendre no es correspon  amb  la  política  que 
ara  se  segueix  des  de Hisenda,  perquè potser que el Consell de Ministres  
aprovi un  nou  Reglament que redueixi els recàrrecs  i  sancions, 
circunstància per la qual creu que els recàrrecs i sancions que es preveuen en 
aquesta Ordenança s'haurien de reduir, i a canvi donar una major informació 
als ciutadans. 
 
 - Escombraries industrials.- Pel que fa  referència a  la  dels  locals 
comercials, el senyor  Roses  la  troba discutible, ja que al seu entendre es 
paga amb l'Impost  de Béns Immobles que inclou aquest concepte, i a més a 
més  hi ha  vegades que es cobra aquest tribut a locals  comercials ubicats en 
llocs a on s'ha retirat els containers, fins  al punt  que aquestes persones, 
circumstància que a més a  més  li sorpren, han rebut ofertes d'empreses 
privades a  partir d'aquest moment per resoldre'ls aquest servei, per la  qual 
cosa creu que quan un comerç és més o menys igual a  nivell de producció 
d'escombraries, que un domicili particular, ha de  tenir  el mateix tractament, 
perquè el  seu  parer  els petits comerços no haurien de gravar-se.  
 
 -  Imposts  de Vehicles de  Tracció  Mecànica.-  El senyor Roses 
assenyala que puja més del 8 per cent i no  el 4,5  per  cent  com s'ha dit, per 
la qual  cosa  hauria  de situar-se  en  aquest  percentatge  últim  d'increment,   
a l'igual  que passa amb la taxa per retirada  dels  vehicles amb  la grua, que a 



més a més de no ser popular, es  podria evitar si hagués un major i millor 
control. 
 
 Pel  que fa referència al Preu Públic núm.  23,  el senyor  Roses 
considera que s'afegeix una  cinquena  tarifa amb quantitats molt exagerades, 
pel la qual cosa demana que se suavitzi. 
 
 -  Preu  Públic núm. 20.- Pel que fa  referència  a aquest  Preu  
Públic,  el senyor Roses  manifesta  la  seva  satisfacció perquè al menys s'ha 
inclòs alguna petició  que havia  realitzat l'any passat, com per exemple 
establir  el pagament per mesos per ocupació de via pública per a bars i 
restaurants,  la  qual  cosa és bóna i creu  que  serà  ben acollida. 
 
 Finalment  el  senyor Roses  assenyala  que  aquest percentage  
d'increment  medi  hauria  de  ser  el  que  es produeixi  cada  any,  situant-se 
sempre  més  o  menys  al voltant de l'IPC. 
 
 Seguidament,  pren la paraula el Regidor  del  Grup Municipal  de 
CiU, senyor Antoni Recort i García per a,  en relació  amb les Ordenances, 
assenyalar que per  exemple  a l'IBI  li sembla excessiu que es pugi el tipus i  
la  base, perquè  això  significarà  que  aquest  impost  arribarà  a l'espoli,  per 
la qual cosa, al seu parer, l'Ajuntament  no  hauria  d'incrementar la quota, ja 
que la recaptació  creix indirectament  amb la modificació del valor cadastral,  
que ja gairebé està equiparat al valor real, i aquestes mesures perjudiquen  als 
titulars d'habitatges antics.  
 
 Pel que fa referència a l'IAE, el Regidor del  Grup Municipal de CiU, 
senyor Antoni Recort i García,  manifesta que  tenint en compte que a l'any 
1995, quan hi hagi  obres públiques o privades que durin més de 3 mesos i  
dificultin greument l'activitat comercial, l'Ajuntament podrà  bonificar  la  
quota en un 80 per cent, segons  un  projecte  que s'està elaborant al 
Parlament, aquest Ajuntament hauria  de recollir-lo en les Ordenances encara 
que no s'hagi  promulgat,  perquè després no sigui dit que no es pot, motiu  
pel qual  demana que per l'any 1995 els comerços de  la  Rambla se'ls  
modifiqui  per un sol any la categoria  del  carrer, abaixant-los de categoria, 
per compensar els perjudicis que han  tingut com a conseqüència de les obres 
de  remodelació d'aquesta Rambla. 
 
 Per  acabar i pel que fa referència a  l'Impost  de Circulació,  cada  
vegada hauria de ser més  simbòlic,  per  això proposa reduir-lo o treure'l, ja 
que no té lògica,  en la  mesura que si una persona paga un impost per  
circular, ha  de tenir espais per fer-lo, mentre que a mesura que  va pujant  
l'import  de l'impost, els  ciutadans  tenen  menys espai  per  a circular, per la 
qual cosa al  seu  parer  al  menys s'hauria de congelar. 
 



 Tot  seguit  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal  d'IC,  
senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per manifestar  que  el seu grup s'abstindrà 
de  votar  aquesta proposta  en  aquest  tràmit,  encara  que  reconeixen   la 
contenció que hi ha en la mateixa,  tot i preferint que  es prengui  com patró la 
previsible inflació i no la  inflació acumulada.  
 
 El  motiu  de la seva abstenció és la  intenció  de  presentar   durant  
el  període  d'exposició   pública   una  proposta  per  tornar a desglossar el 
rebut de  l'IBI,  amb  l'objecte de treure les escombraries, perquè el marge de 
la  distorsió   que   es   provoca,   creuen   que   el   rebut d'escombraries  
inclòs dins del de l'IBI impedeix  que  els  ciutadans  puguin comprendre el 
problema dels residus,  que potser una base per al famós impost ecològic del 
futur. 
 
 A continuació intervé novament el President-Delegat  de  la  
Comissió  Informativa de  l'Area  de  Planificació, Economia  i  Hisenda, senyor 
Joaquín Guallar  Cánovas,  per recordar  que es tracta de l'aprovació inicial,  i  
repetir que  com  sempre s'actua en diàleg amb els  sectors  de  la ciutat  
afectats, assenyalant en relació amb les  diferents intervencions,  que  
l'Ajuntament  té  encara  els   valors cadastrals  de l'any 1989 i la majoria no 
arriba ni  al  50 per  cent  del  valor del mercat.  
 
 Així mateix, el senyor Guallar assenyala que fa dos anys  es va 
incloure les escombraries i el  clavegueram  en l'impost  de  béns  immobles. 
Tot  i  això,  aquest  impost solament creix aquest any el 4,5 per cent, quan el 
cost  de recollida de les escombraries s'incrementa en un 7 per cent i el del 
manteniment del clavegueram en un 10 per cent. 
 
 Pel  que  fa referència a la  proposta  del  senyor Roses en relació 
amb el tema sancionador de l'Ordenança  de Plus-vàlues,  el  senyor Guallar 
assenyala que  com  ja  va informar  a la Comissió Informativa, en el 85 per 
cent  del casos   s'ingressa  per  autoliquidació   voluntària   dels contribuents,  
perquè  aquests estan informats  també  pels notaris, la qual cosa evita els 
problemes administratius de localitzar les transmissions, per la qual cosa es 
manté  el tema sancionador en memòria del 15 per cent restant que  no 
paguen  voluntàriament,  tot  i  recordant  que  no   s'han modificat els 
coeficients malgrat que la llei ho permet. 
 
 Pel  que  fa referència a les  escombraries  industrials, a l'igual que 
l'IAE, el senyor Guallar recorda  que tenen  un índex corrector que evita molts 
casos  d'injustícia, prova de tot això és que el comerç en general no  s'ha ficat  
amb això i l'han acceptat, perquè funciona bé,  malgrat que és cert que 
anecdòticament s'ha pogut liquidar per error, quan no s'ha prestat el servei, 
però de seguida  que es detecta s'anul.la. 
 



 Pel  que  fa referència a la  proposta  del  senyor Recort  d'incloure 
una bonificació del 80 per cent  en  els supòsits  d'obres  que  durin més de  3  
mesos,  el  senyor Guallar   assenyala   que   sembla   ser   que   la    llei 
d'acompanyament  dels  Pressupostos  de  l'Estat   preveuen aquesta  mesura, 
i si així és nosaltres aplicarem la  llei, tal com estigui redactada, però no amb 
caràcter  retroactiu perquè està prohibit. 
 
 Seguidament  intervé el Regidor del Grup  Municipal de CiU, senyor 
Antoni Recort i García, per recordar que  no li han donat resposta a la 
proposta de modificar per un any la  categoria  de la Rambla, recordant que a 
més a  més  la futura  llei  no  imposarà  al'Ajuntament  que   estableixi 
bonificacions, sinó que li permetrà que ho faci si així  ho desitja,  per  la  qual 
cosa  espera  que  per  l'aprovació definitiva  ja es trobi aquesta previsió en els  
textos  de les Ordenances. 
 
 Finalment, pren la paraula el senyor Alcalde,  José Montilla  
Aguilera, per assenyalar que aquestes  Ordenances se   situen  en  un  
percentatge  d'increment   mig,   sense  perjudici  de  les  modificacions que  
es  puguin  incloure  d'aquí  a l'aprovació definitiva, ja que si  s'analitza  la  
pressió  fiscal  no s'arriba ni tant sols  a  la  infracció prevista, no a 
l'acumulada.  
 
 En qualsevol cas, continua dien el senyor  Alcalde, no  hi  ha  
moltes opcions, perquè  els  serveis  s'han  de continuar  prestant  i han de 
créixer i per tant  s'han  de pagar. 
 
 Així mateix, el senyor Alcalde assenyala que  l'IAE es  congela  per  
les  raons que  van  acompanyar  a  aquest  polèmic impost, ja que els 
Pressupostos de l'Estat preveuen modificar  els epígrafs amb reducció per als 
locals  menors de  60 metros.  
 
 Pel que fa referència a les modificacions per obres que  ha  
assenyalat  el senyor Recort,  el  senyor  Alcalde manifesta no compartir 
aquesta mesura, perquè l'obra és una necessitat  i  quan  està acabada suposa  
una  millora  per aquests   comerciants   respecte  d'altres,  i   en   canvi 
l'Ajuntament no puja per això la categoria del carrer o,  a l'igual que fan altres 
Ajuntaments, apliquen  contribucions especials de millora, per molt que sigui 
una mesura  legal. A més a més, assenyala el senyor Alcalde, s'ha de  recordar 
que les obres de la Rambla afecten bàsicament a les  Caixes i Bancs, i no al 
petit comerciant.  
 
 Desprès  d'això,  les  Ordenances  se  sotmeten   a votació   i  són  
aprovades  per  majoria   absoluta,   amb l'abstenció  dels Regidors del Grup 
Municipal d'IC,  senyor Frederic Prieto i Caballé, senyora Adelina Cobos 
Caballero, senyora  Ana  Rosa Sevillano Palma i  senyor  Josep  Carles Vallejo  



Calderón,  i  del Grup Municipal  del  PP,  senyor Amador Rosas Outes, i amb 
el vot en contra dels Regidors de CiU, senyor Antoni Recort i Garcia i senyor 
Ramón Blanco  i Lorenzo. 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 11.- Aprovació inicial de la relació de propietaris de   béns  i  
drets  afectats  per  l'expropiació   de   la finca-solar,  on  s'ubica  el  
denominat  Passatge  de   la Plásmica. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient incoat per l'inici  d'expropiació forçosa  del solar on 
s'ubica el denominat Passatge  de  la Plásmica. 
 
 Atés l'informe tècnic obrant a l'expedient, el qual posa de manifest 
que la qualificació urbanística del  solar a expropiar, segons PGM es troba en 
sòl urbà i és de  xarxa urbana local, exclosa de cap polígon o unitat d'actuació. 
 
 Atés  l'informe favorable de l'Assessor Jurídic  de l'Area. 
 
 Vistos  els  articles 186.2 del  Decret  Legislatiu 1/90,  de  12 de 
juliol, pel qual s'aprova la  refosa  dels textos  legals vigents a Catalunya en 
matèria  urbanística, 85 de la Llei d'Expropiació forçosa, 5 D-2.c) i 112.3 de la 
Llei  8/87  Municipal  i de Règim Local  de  Catalunya,  el Ponent  de  la  
Comissió  Informativa  d'Obres,  Urbanisme, Manteniment  i  Serveis,  proposa  
al  Ple  l'adopció  dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-   APROVAR   inicialment  la   relació   de propietaris, béns i 
drets afectats per l'expropiació de  la finca-solar, on s'ubica el denominat 
Passeig de la Plásmica com a actuació aïllada en sòl urbá, del següent 
contingut: 
 
 Propietari: Siemens Industria Eléctrica, S.A. 
 
 Superficie a expropiar: porció de set metres  d'amplada  i  tres-cents  
seixanta i  cinc  metres  vint-i-cinc decímetres de superfície, llindant a Orient 



amb la Carretera de Cornellà a Fogás de Tordera/Avinguda de José Antonio, 
avui Carretera d'Esplugues; a Nort i Migdia amb la finca de què  formava part i 
a Ponent amb la porció de la  finca  b) afecta a la propia servitud. 
 
 Servitud de pas: a favor de Plásmica, S.A. 
 
 Segon.-  SOMETRE l'expedient a  informació  pública per  un  
termini de 15 dies naturals mitjançant  Edicte  al Butlletí Oficial de la 
Província, als efectes de  possibles reclamacions o al.legacions. 
 
 Tercer.-  NOTIFICAR  els  antecedents  acords   als interessats pel 
seu coneixement i efectes." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 
 12.- Acceptació de la cessió de 9,- m2. de la finca núm. 54-56 
del carrer Sant Lluis xamfrà Carretera del Prat, efectuada pel senyor 
Antonio Gálvez Gil en representació de la Mercantil EPICO, S.A. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'oferiment  efectuat  pel  senyor   Antonio Gálvez Gil en 
representació de la mercantil EPICO, S.A., en data  30-9-94 (R.G.E. núm. 
13669), de cessió de 9,- m2.  de la finca núm. 54-56 del carrer Sant Lluis 
xamfrà  Carretera del  Prat, qualificats com àrea suplementària de  protecció 
de cruïlles en forma de xamfrà de la xarxa viària. 
 
 Atesos  els  informes tècnic i jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme 
i Serveis en sentit favorable. 
 
 Vist  l'article 120.3 del Decret Legislatiu  1/1990 de  12 de juliol, pel 
qual s'aprova la refosa  dels  textos legals  vigents  a Catalunya en  matèria  
urbanística,  els articles  196 a 198 de les Normes Urbanístiques del  PGM  i 
demés disposicions reglamentàries concordants, la  Comissió Informativa  
d'Obres,  Urbanisme,  Manteniment  i  Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 



l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Acceptar la cessió de 9,- m2. de la  finca núm. 54-56 del 
carrer Sant Lluis xamfrà Carretera del Prat, inscrita  en  el Tom i llibre 4 de 
Cornellà  de  Llobregat, full 68, finca núm. 1930, Inscripció 7a. del Registre de 
la Propietat  de  l'Hospitalet  de  Llobregat,  efectuada  pel senyor Antonio 
Gálvez Gil en representació de la  Mercantil EPICO, S.A. 
 
 Segon.-  Afectar  els esmentats  terrenys  a  xarxa viària  de  
conformitat amb els fins previstos  en  el  Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de  juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 Tercer.-  Condicionar la present acceptació  a  que sigui  acreditada  
la  condició  d'administrador  únic  del senyor  Antonio Gálvez Gil de la 
societat EPICO, S.A.  així com,   que  l'autoliquidació  que  es  va  fer  del   
deute tributari,  i que s'indica en el certificat  de  càrregues, com  a  nota 
marginal de la inscripció 7a. correspon  a  la totalitat de la quantitat que s'ha 
d'abonar pel concepte de I.G.T.P. i A.J.D. 
 
 Quart.- Formalitzar l'esmentada adquisició  mitjançant Acta 
administrativa d'ocupació. 
 
 Cinquè.-   Donar  trasllat  d'aquests   acords   al Departament  de 
Patrimoni i Gestió Tributària  als  efectes oportuns."  
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
          
 
 
 13.-    Aprovació   inicial   del   Pla    Especial d'Establiments de 
Pública Concurrència. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Atès   que  el  Ple  de  l'Ajuntament  en   sessió celebrada  el  dia 26 



de maig de 1994,  acordà  exposar  al públic  als  efectes  de l'article  125  del  
Reglament  de Planejament  del  Pla  Especial  d'Establiment  de  Pública 
Concurrència. 
 
 Atès que l'edicte d'exposició pública s'inserí  pel termini  de 30 dies 
en el Butlletí Oficial de la  Província núm. 159 de 5 de juny de 1994, en el 
Diari EL PERIODICO  de 30 de juny de 1994. 
 
 Atès  que  durant  l'esmentat  termini  d'exposició pública   no   
s'han   formulat   suggerències   i   altres alternatives  de  Planejament  per  
part  de  corporacions,  associacions o particulars. 
 
 Vistos  els  informes tècnic i jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme 
i Serveis. 
 
 Vistos els articles 116 deL Reial Decret Legislatiu 1/1992,  de  26  
de  juny i l'article  126  i  següent  del Reglament  de Planejament de 23 de 
juny de 1978,  aixi  com els  articles 60 i següents del Decret Legislatiu 1/90,  
de 12  de juliol, la Comissió Informativa d'Obres,  Urbanisme, Manteniment  i  
Serveis  proposa  a  l'Ajuntament  Ple  els següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-   APROVAR  inicialment  el  Pla   Especial d'Establiment de 
Pública Concurrència. 
 
 Segon.- SOMETRE'L a informació pública pel  termini de trenta dies 
mitjançant edicte inserit en el B.O.P. en el D.O.G.  i  en  un dels diaris de 
major  difussió  a  nivell provincial. 
 
 Tercer.-  CONSIDERAR-LO aprovat provisionalment  de no 
formular-se al.legacions en l'esmentat tràmit." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació  el  
dictamen  i  és aprovat per unanimitat pels assistents. 
 
 
 

MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 14.-  Referent a la petició de llibertat de presos, d'acord amb 



l'art. 504 de la Llei d'Enjudiciament Criminal. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "A finals de juny de 1992 es va produir la detenció d'una  
cinquantena  de  ciutadans  i  ciutadanes   catalans relacionats   amb   la  
defensa  de  la   independència   de Catalunya.   Vint-i-cinc  d'aquestes  
persones  han   estat encausades judicialment i vuit romanen encara 
empresonades. 
 
 Atès  el  que  preveu  l'article  504  de  la   Llei  d'Enjuidiciament 
Criminal que limita a dos anys el temps de presó  preventiva, i atesa la 
situació personal i  familiar d'aquests   ciutadans.   Aquest  Ple   considera 
necessari resoldre  la  situació  de presó  preventiva  a  què  estan sotmesos  i 
en conseqüència adeqüar la seva situació  a  lo  previst en l'actual legislació. 
És per aquest motiu que  es proposa pel seu 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Sol.licitar  a les  autoritats  judicials l'excarcelació de tots 
els detinguts. 
 
 Segon.-  Trametre aquest acord a la Conselleria  de Justícia  de  la 
Generalitat de Catalunya  i  al  Ministeri d'Interior i Justícia del Govern 
Central." 
 
 
 En  primer lloc pren la paraula el senyor  Alcalde, José  Montilla 
Aguilera, per explicar perquè es  trenca  el principi de no prendre aquest tipus 
d'acords, els quals  no tenen res a veure amb Cornellà, ni amb la gestió 
municipal, assenyalant  que es fa perquè altres ajuntaments ho  fan  i perquè  
existeixen raons humanitàries per recolzar  aquesta mesura,  especialment 
quan és una previsió  continguda  amb les lleis. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal  
d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé, el  qual després  de  manifestar el seu 
acord amb la proposta  i  en part  amb el principi general exposat pel  senyor  
Alcalde, assenyala  que el seu grup creu que en totes les  qüestions 
humanitàries  i de solidaritat s'ha de intervenir,  ja  que sinó acabaríem sent 
un Ple insensible. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal  del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per  dir  que per  norma s'absté en aquest 
tipus de propostes  alienes  a l'Ajuntament.  En  canvi  trenca  aquesta  tònica  



per   una senzilla  raó, i és que al seu parer sempre s'ha  d'aplicar la llei per a 
tots i no solament per a uns.  
 
       Després d'això, se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 15.- Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal  d'IC,  
senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per realitzar els següents precs i preguntes: 
 
 a)  Li  han tramès Memòries de  Serveis  Socials  i Sanitat com a 
Portaveu de Izquierda Unida, però recorda que aquest  partit  és diferent 
d'Iniciativa per  Catalunya,  i demana que es modifiqui l'etiquetat en 
l'ordinador. 
 
 b) Com és que no es va fer extensiva als  Portaveus Municipals,  la  
invitació a l'Ajuntament de  l'Oficina  de Benestar Social que va tenir lloc 
recentment. 
 
 Pel  que  fa referència a la primera  pregunta,  la Regidora-Delegada  
de  Sanitat i Serveis  Socials,  senyora Judith  Ibáñez,  manifesta  que ha estat  
un  error  i  que s'arreglarà. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla  
Aguilera, per manifestar que Benestar  Social  no  va  invitar a l'Ajuntament, i 
que el senyor Badenes  es  va assabentar  per mitjà del senyor Recort, per la  
qual  cosa dificilment l'Ajuntament podia fer extensiva la invitació. 
 
 Tot  seguit  continua  amb l'ús de  la  paraula  el Portaveu del Grup 
Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto  i Caballé,  per  assenyalar  que  al  
passar  per  davant  de l'Institut Francesc Macià i veure tanta gent, un 
conegut li va  dir de què es tractava i que  anaba per  compromís.  Al seu  
entendre  un acte a on s'invita a  Entitats  Cíviques, l'Ajuntament ha d'estar 
invitat. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla  
Aguilera,  per manifestar que no  té  coneixement sobre  aquest  tema,  i  que  
demanarà  explicacions  a  la  Conselleria  de Benestar Social,  avançant que 
si és  cert, portarà una moció al Ple, ja que és una descortesia  envers 
l'Ajuntament. 
 



 Tot  seguit  pren la paraula el  Regidor  del  Grup Municipal  de  
CiU,  senyor Antoni  Recort  i  García,  per matisar que ell no va invitar al 
senyor Badenes, simplement li va contar que anava a l'acte. 
 
 Continua  amb l'ús de la paraula el senyor  Recort, per manifestar 
que pel que fa referència  a la  normalització  lingüística, tot i que cal agrair 
als  funcionaris  la bona  voluntat mostrada i l'esforç realitzat per  treballar en  
català,  especialment  als de  parla  catalana,  encara continuen havent faltes 
d'ortografia, per la qual cosa creu que  s'haurien de repasar els textos i a més 
a  més  hauria d'anar tot escrit en català. 
 
 Tot seguit pren la paraula el President-Delegat  de la  Comissió  
Informativa  de l'Area de  Règim  Interior  i Governació,  senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per dir que  fa pocs  dies  s'ha  repartit  una  guia  lingüística  
per   a administracions locals, i s'està plantejant un nou curs  de català, ja 
que tots els funcionaris han d'assolir un nivell acceptable, i encara que segur 
que hi ha situacions com les assenyalades  pel  senyor  Recort, rebem  més  
queixes  per treballar en català que el contrari. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per agrair que se li hagi lliurat el que va 
demanar en el Ple anterior. 
  
       

ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot  seguit es fa avinent que hi ha  assumptes  que  tot  i no ser a 
l'Ordre del Dia, cal tractar atesa la  seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda   per  unanimitat,  declarar-los  d'urgència,   de 
conformitat  amb el que disposa l'article 47.2,  del  Reial Decret  Legislatiu  
781/1986, de 18 d'abril, i es  passa  a tractar els assumptes següents: 
 
 
 

MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 

 
 16.- Adjudicar la concessió administrativa de l'ús, gaudiment i 
explotació de les botigues exteriors números 14 i 15 del Mercat Municipal 
de Sant Ildefons. 
 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 



 "Vist   l'expedient  instruït  per   adjudicar   la concessió 
administrativa de l'ús, gaudiment i explotació de 17  botigues  exterior i 1 bar, 
també exterior,  al  Mercat Municipal de Sant Ildefons. 
 
 Atès  que  el  Ple d'aquest  Ajuntament  en  sessió celebrada el dia 
28  d'abril va acordar declarar deserta la licitació  pel que respecta a les 
botigues 10, 11, 14,  15, 16  i  17,  així com iniciar el procediment  legal  per   
a procedir a la seva adjudicació directa. 
 
 Atès   que el passat 26 d'octubre el senyor  Manuel Gómez Ortiz en 
representació de l'Entitad Mercantil  Manuel Gómez   Ortiz  e  Hijos,  S.L.  ha   
sol.licitat   d'aquest Ajuntament, l'adjudicació de la concessió administrativa 
de l'ús,  gaudiment i explotació de les botigues números 14  i 15 de l'exterior 
del Mercat Municipal Sant Ildefons. 
 
 Atès  que  la proposició del  senyor  Manuel  Gómez Ortiz,  s'ajusta  
a  les  condicions  aprovades  en  sessió plenària de data 31 de gener de 1994. 
 
 Aquesta  Alcaldia proposa al Ple  de  l'Ajuntament, l'adopció dels 
següents  
 

A  C  O  R  D  S 
 
 Primer.-  Ajudicar la concessió  administrativa  de l'ús,  gaudiment  
i explotació de  les  botigues  exteriors números  14 i 15 del Mercat Municipal 
de Sant  Ildefons,  a favor  de l'Entitat Mercantil Manuel Gómez Ortiz  e  Hijos, 
S.L.,  destinades a la venda al menor de productes  textils per la llar, pel preu 
de 4.800.000,- ptes cadasquna, en els termes  previstos en el Plec de 
Condicions que va regir  la concessió,  aprovat  en sessió plenària de 31 de  
gener  de 1994. 
 
 Segon.-  Fixar  la  fiança  definitiva  que   haurà d'ingressar  
l'adjudicatari  en  el termini de  10  dies  a comptar   del   següent  a  la  
recepció  de   la   present notificació,  en  la  quantitat de 192.000,-  ptes.  per  
a cadasquna de les botigues 
 
 
 Tercer.- Facultar al senyor Alcalde En Josep Montilla Aguilera, per 
a la firma de quants documents públics  i privats fossin necessaris per a 
l'execució dels acords  que antecedeixen." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se sotmet a votació, i  és  



aprovada  per  unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió  a  
indicació  de  la  Presidència,  quan  són   les vint-i-una  hores i trenta minuts, 
signant la present  acta l'Alcalde-President,   juntament  amb  mi,  la   
Secretària General, que ho certifico. 


